
Skellefteå Bridgeklubb
Styrelsemöte: 2021-04-13 Distr: anslagstavla, hemsida och ordf.
Deltagare: Eva-Britt Blomkvist, Lars-Göran Blomkvist, Gerry Lindh, Kurt Eklund, Olle Ivert, Berith Markstedt,
Nille

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Eva-Britt som hälsade samtliga välkomna och
förklarade mötet öppnat.

2 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen.

3-4 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare
valdes Eva-Britt och Olle Ivert.

5 Genomgång av föregående protokoll: Inga utestående punkter, lades till handlingarna.

6 Kassören har ordet: Gerry gick igenom ekonomin, ca 14 000 back första kvartalet.

7 Sommarbridge: Om restriktionerna tillåter börjar vi spela 2 juni. Anmälan på nätet, inga
kontanter. Vi siktar på att spela måndag och onsdag. Spelavgift 40 kr.

8 Lokalen: Styrelsen fokuserar på att få igång verksamheten efter pandemin.

9 Fråga om att spela canasta i lokalen onsdag dagtid har inkommit:
Vårt förslag är 1000 kr i månaden.

10 Övriga frågor: Städningen av lokalen måste ske innan sommar bridgen.

11 Nästa möte: 2021-05-25, kl: 18:00

12 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras

Eva-Britt Blomkvist Kurt Eklund Olle Ivert


